



For HKU SPACE ordinary & life members
Name of Promotion

Buy 3 Get 1 Free
買三送一

條款及細則：

1. 此優惠只限於購買環保裝碳粉匣/環保裝墨盒。
2. 優惠有效期至 2016 年 12 月 31 日。
3. 凡購買 OPAC 環保裝墨盒及碳粉匣產品折實滿 HK\$300，可享免費送貨服務
4. 所有貨品一律買三送一，免費贈送之產品以價格最低之產品作準。
5. 上述優惠不設購買上限，顧客並亦可購買多件相同貨品。多買多送，只需購物件數是三的倍數即可享受優惠。
6. 請於訂購時報上有效會員証編號及姓名。
7. 此優惠以單一訂單為計。任何合併訂單而享有上述優惠的要求不獲受理。
8. 如有任何爭議，OPAC 保留最後決定權。

Terms & Conditions:

1. This special offer is only valid for remanufactured inkjets/ toner cartridges.
2. This offer valid to 31 December, 2016.
3. Free delivery service will be provided for any one-time purchase of OPAC Eco-Pack Ink & Toner products valued over HK\$300 after discounted.
4. All Opac eco-pack inks and toners can enjoy buy three get one free discount, in which the free item would be the one with the lowest price.
5. There are no purchasing limits when using this coupon, as long as the purchasing amount is a multiple of three.
6. Please advise valid membership card number and name upon ordering.
7. This promotion is only valid if the items are on the same invoice.
8. In case of any disputes, the decision of OPAC shall be final.

電話熱線：2343 2349 網址：www.opacink.com